
 

 

ZÁPISNICA ZO ZASADNUTIA KOMISIE OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA OBCE 

HRUBÁ BORŠA 
 

Názov komisie: Komisie pre rozpočet, financie a nakladanie s majetkom obce 

 

Číslo zasadnutia:   02/2023 

konaného dňa 11.05.2023 o 18:00 hod. v zasadačke Obecného úradu Hrubá Borša                             

________________________________________________________________________________  

 

 

Zasadnutie komisie bolo zvolané predsedom komisie v súlade s článkom 9 bod 2 štatútu 

komisií.  

 

PROGRAM ROKOVANIA 

1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov a uznášaniaschopnosti, určenie 

zapisovateľa a overovateľa a schválenie programu rokovania 

2. Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie 

3. PKO - aktuálny stav 

4. Participatívny rozpočet 

5. Požiadavky na obec (žiadosti od nadácií, food truck, odpredaj majetku) 

6. VZN oceňovanie ľudí 

7. Informácia o podaných  a realizovaných projektoch 

8. Diskusia 

9. Rôzne 

10. Záver 

K bodu č. 1 

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov a uznášaniaschopnosti, určenie zapisovateľa 

a overovateľa a schválenie programu rokovania 

Vyjadrenie: Zasadnutie členskej schôdze otvorila predsedkyňa komisie Ivica Matošová, a na 

základe vykonanej prezentácie konštatovala, že na zasadnutí sú prítomní: 4 z 5 členov. Na 

uznášaniaschopnosť je potrebná prítomnosť nadpolovičnej väčšiny všetkých členov komisie, v 

opačnom prípade komisia prijíma iba stanoviská. Zasadnutie komisie je uznášaniaschopné. 

 

Zapisovateľom zasadnutia je: Ivica Matošová Overovateľom zasadnutia je: Silvia Slobodová 

 

Návrh programu a materiály k zasadnutiu boli zaslané e-mailom všetkým členom komisie 

najmenej 3 pracovné dni pred zasadnutím. Predsedkyňa zasadnutia vyzvala prítomných členov, 

aby vzniesli námietku voči zvolaniu a termínu konania dnešného zasadnutia a jeho programu.  

 

Žiadne námietky prítomnými členmi komisie neboli vznesené a prítomní členovia súhlasia 

so zasadnutím komisie, s termínom konania zasadnutia i s jeho programom. Komisia 

jednohlasne schvaľuje program 02. rokovania komisie.  

 

Hlasovanie č. 1: 

Za: 4   Proti: 0   Zdržal sa: 0 

Predsedkyňa komisie skonštatovala, že program 02. rokovania komisie bol schválený. 

 



 

 

K bodu č. 2: 

Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie 

Vyjadrenie: Predsedkyňa komisie prečítala uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia 

a informovala o ich spôsobe plnenia. Celkovo boli prijaté 4 uznesenia:  

a) Uznesenie č. 1/2023 – Obecný úrad Hrubá Borša spracuje prehľadnú tabuľku všetkých 

zmlúv so začiatkom a koncom účinnosti predmetnej zmluvy, tak aby bolo zabezpečené 

ich jednoduché sledovanie v čase, a aby nedochádzalo k stavu, kedy obecné 

zastupiteľstvo schvaľuje zmluvy s dodávateľmi služieb spätne. 

Starosta obce zadal spracovanie software, na základe ktorého bude možné sledovať účinnosť 

jednotlivých zmlúv, ktoré má obec uzatvorené. V čase zasadnutia komisie bolo potrebné 

absolvovať školenie, na základe ktorého by sa mohli začať spracovávať podklady 

k uzatvoreným zmluvám.  

b) Uznesenie č. 2/2023 – Predseda komisie v mesiaci február zabezpečí vykonanie  

kontroly nakladania s majetkom obce v prenajatom priestore „PKO“ na LV č. 1 parc. č. 

33/3 a požiarnej zbrojnice – súp. č. 59, parc. č. 33/6 Hrubá Borša. 

Dňa 15.2.2023 o 15:00 hod. sa uskutočnila kontrola obecných priestorov „PKO“ za účasti 

starostu obce a 3 poslancov: Ivica Matošová, Silvia Slobodová, Martin Stračina. Stručný záver 

z kontrolného dňa je nasledovný: 

Po ukončení kontroly kontrolný tím inicioval ukončenie prenájmu majetku dohodou 

s p. Repaským ku koncu septembra 2023 s cieľom rekonštruovať tieto priestory a rozšíriť ich 

tak, aby ich bolo možné využívať pre čo najväčší počet obyvateľov obce a obecné podujatia. 

Na stretnutí sa dohodlo, že p. Repaský si premyslí podmienky a oznámi ich kontrolnému tímu.  

Kontrolný tím odporúča komisii pokračovať v prejednávaní podmienok predčasného ukončenia 

prenájmu s p. Repaským a žiada obec o umožnenie prejednania tejto možností s právnikom.  

c) Uznesenie č. 3/2023 – Požiadať starostu obce o doplnenie projektových zámerov obce 

o predpokladanú sumu finančných prostriedkov potrebných na realizáciu 

predkladaných zámerov vrátane časového horizontu. 

Na základe komunikácie tohto uznesenia so starostom obce bol každej komisii zaslaný e-mail 

o potrebe spísať za svoju komisiu hlavné ciele na nasledujúce 4 ročné obdobie. 

d) Uznesenie č. 4/2023 – Do pripravovaného štatútu komisií v časti popisujúcej činnosť 

Komisie pre rozpočet, financie a nakladanie s majetkom obce doplniť nasledovný bod: 

Komisia prijíma stanoviská k strategickým materiálom obce, projektovým návrhom 

spolufinancovaných z rôznych grantových schém a dotácií, návrhom koncepcií, 

územného plánu a projektov vo vzťahu k rozpočtu obce. 

Uvedený bod bol zapracovaný do štatútu a schválený na zasadnutí obecného zastupiteľstva dňa 

27.3.2023. 

  



 

 

Diskusia: V rámci diskusie boli prejednané všetky štyri uznesenia: 

- k uzneseniu č. 1 – komisia dané uznesenie nepovažuje na splnené a žiada vidieť výstup 

zo softwaru – tabuľku s konečnými dátumami so septembrovým termínom; 

- k uzneseniu č. 2 – komisia považuje dané uznesenie za splnené; 

- k uzneseniu č. 3 – komisia nepovažuje daný bod za splnený a žiada vypracovať sumár 

výstupov priorít za každú komisiu a predložiť ho na septembrovom zastupiteľstve. Za 

Komisiu pre rozpočet, financie a nakladanie s majetkom obce sú hlavné priorita 

nasledovné: 

a) finančná prehľadnosť a hospodárnosť nakladania s verejnými financiami 

a majetkom obce; 

b) schvaľovanie rozpočtu obce v stanovenom termíne tak, aby nedochádzalo 

k schvaľovaniu rozpočtu v rozpočtovom provizóriu; 

c) prioritizácia projektových zámerov a ich postupné financovanie tak, aby nedošlo 

k neúmernému zaťaženiu obecného rozpočtu; 

d) vyvolať rokovania k uzatváraniu pokračujúcich zmlúv ešte pred exspiráciou 

pôvodnej zmluvy, aby nedochádzalo uzatváraniu pokračujúcich zmlúv po 

stanovenom termíne;  

e) realizácia Participatívneho rozpočtu a jeho navýšenie minimálne na úroveň 

7 000,00 EUR ročne; 

f) maximálne využívanie rôznych domácich i zahraničných podporných programov, 

grantov, schém či štrukturálnych fondov na financovanie projektových zámerov 

obce.  

- k uzneseniu č. 4 – komisia považuje dané uznesenie za splnené. 

Záver: V rámci tohto bodu programu bolo preformulované 1 uznesenia. 

Uznesenie č. 03/2023 

Komisia žiada predložiť na septembrovom obecnom zastupiteľstve sumár priorít za každú 

komisiu tak, aby bolo možné výstupy premietnuť do novo pripravovaného PHSR obce.   

Hlasovanie č. 2: 

  Za: 4    Proti: 0   Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 3: 

PKO - aktuálny stav 

Vyjadrenie: Predsedkyňa komisie stručne oboznámila členov komisie s aktuálnym stavom 

rokovaní s p. Repaským ohľadne sfunkčnenia celého priestoru a skvalitnenia poskytovaných 

služieb „PKO“. S p. Repaským sa už nepodarilo zjednať stretnutie spoločne s právnikom, tak 

ako bol navrhnutý výstup z kontrolného dňa, nakoľko sa rozhodol, že v tejto veci ho bude 

zastupovať právnik. Celú situáciu s odchodom z prenajatých priestorov „PKO“  si premyslel 



 

 

a požaduje zostať a naďalej prevádzkovať služby v zmysle uzatvorenej zmluvy. Na obecný 

úrad predložil splátkový kalendár na úhradu dlžnej sumy. 

Diskusia: V rámci diskusie k predmetnému bodu bolo stanovené, že týmto spôsobom by mohlo 

dôjsť k nehospodárnemu nakladaniu obce so svojím majetkom a z tohto dôvodu žiada komisia 

zosúladiť reálny stav užívania „PKO“ so zmluvou, najmä čo sa týka neoprávneného užívania 

stavby na ubytovanie.  

Záver: V rámci tohto bodu programu bolo prijaté 1 uznesenie. 

 

Uznesenie č. 05/2023 

Komisia žiada obecné zastupiteľstvo o zreálnenie nájmu p. Repaskému na trhovú cenu, ako aj 

vyriešiť neoprávnené bývanie p. Repaského v prenajatých priestoroch „PKO“ do konca roku 

2023.    

Hlasovanie č. 3: 

  Za: 4    Proti: 0   Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 4: 

Participatívny rozpočet  

Vyjadrenie: Predsedkyňa komisie informovala členov komisie o prijatí štatútu 

Participatívneho rozpočtu na poslednom obecnom zastupiteľstve dňa 27.3.2023. Celková výška 

schválených finančných prostriedkov na tento rok je 5 000,00 EUR. 

Záver: V rámci tohto bodu programu nebolo prijaté uznesenie, komisia berie danú informáciu 

na vedomie. 

 

K bodu č. 5: 

Požiadavky na obec (žiadosti od nadácií, food truck, odpredaj majetku) 

Vyjadrenie: Predsedkyňa komisie informovala členov komisie o prijatých požiadavkách 

z neziskových organizácii Nezábudka a športového klubu Maceitos Jelka o finančný príspevok 

na chod organizácií najmä z dôvodu, že dané organizácie poskytujú služby občanom Hrubej 

Borše. Taktiež bola daná na úrad požiadavka o pravidelné užívanie vonkajšieho priestoru pre 

„food truck“ zabezpečujúci stravovacie služby rýchleho občerstvenia v obci. Posledná 

požiadavka sa týkala  odpredaja obecného majetku na p. č. 21/7 o celkovej výmere 750m2, ku 

ktorému obec nemá prístup.  

Diskusia: V rámci diskusie sa členovia komisie zhodli, že je účelnejšie vypracovať za obec  

systémové/adresnejšie riešenie pre pokrytie finančných potrieb obyvateľov Hrubej Borše 

poberajúcich služby z vyššie uvedených verejnoprospešných organizácii.  

V rámci poskytovania pravidelných služieb rýchleho občerstvenia a odpredaja majetku obce sa 

komisia zhodla na odporúčaní pre obecné zastupiteľstvo. 

Záver: V rámci tohto bodu boli prijaté 2 uznesenia a 2 odporúčania.  



 

 

Uznesenie č. 06/2023  

Pripraviť nové VZN, ktoré by adresne pomáhalo znevýhodneným občanom Hrubej Borše 

s čiastočnou úhradou nákladov spojených so zvýšenou zdravotnou starostlivosťou v spolupráci 

s Komisiou pre sociálne veci, zdravotníctvo a školstvo.  

Hlasovanie č. 4:  

  Za: 4    Proti: 0    Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

Uznesenie č. 07/2023  

Pripraviť nové VZN, ktoré by adresne pomáhalo čiastočne znižovať náklady na reprezentáciu 

pri národných či medzinárodných podujatiach obyvateľov Hrubej Borše v spolupráci so 

všetkými komisiami.  

Hlasovanie č. 5:  

  Za: 4    Proti: 0    Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

Odporúčanie č. 1/2023  

Komisia odporúča obecnému zastupiteľstvu schváliť prenajatie obecných priestorov pre 

potreby poskytovania služieb „food trucku“. V prípade dlhodobého nájmu odporúča komisia 

sumu 300,00 EUR/mesiac, ak by sa jednalo o príležitostné poskytovanie služby, komisia žiada 

prehodnotiť výšku aktuálneho nájmu, ktorý sa pohybuje 50,00 EUR/deň. 

Hlasovanie č. 6:  

  Za: 4    Proti: 0    Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

Odporúčanie č. 2/2023  

Komisia odporúča zabezpečiť výzvu na odpredaj prebytočného majetku na p. č. 21/7 o celkovej 

výmere 750m2  pre všetkých obyvateľov bez rozdielu, či k danému pozemku majú alebo nemajú 

prístup a zabezpečiť tak transparentnosť celého procesu.    

Hlasovanie č. 7:  

  Za: 4    Proti: 0    Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

  



 

 

K bodu č. 6: 

VZN oceňovanie ľudí 

Vyjadrenie: Predsedkyňa komisie informovala členov komisie o novo vypracovanom VZN 

o oceňovaní obyvateľov Hrubej Borše, ktorého cieľom je prejaviť úctu obce významnej 

osobnosti alebo kolektívu za zásluhy a prínos v oblasti vedy, techniky, športu či spoločensko – 

politickej oblasti.  

Diskusia: V rámci diskusie komisia schválila dané VZN a odporučila jeho doplnenie. 

Záver: V rámci tohto bodu bolo prijaté 1 odporúčanie. 

Odporúčanie č. 3/2023  

Doplniť do predmetného VZN možnosť pomenovania názov ulíc po významnej osobnosti „in 

memoriam“. 

Hlasovanie č. 8:  

  Za: 4    Proti: 0    Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 7: 

Informácia o podaných  a realizovaných projektoch 

Vyjadrenie: Predsedkyňa komisie informovala členov komisie o podaných projektoch za obec, 

ktoré majú všeobecne prospešný charakter: 

- Psí výbeh (Zelený vzdelávací fond – žiadaná suma 8 000,00 EUR); 

- Revitalizácia lesoparku v obci Hrubá Borša (Program obnovy dediny – žiadaná suma 

8 000,00 EUR); 

- Upracme Slovensko (pomôcky na upratovanie – rukavice, vrecia na odpad, dezinfekčné 

prostriedky); 

- Letné kino pod hviezdami (Nadácia SPP - žiadaná suma 3 000,00 EUR) 

Diskusia: Komisia podporila danú aktivitu zapájania sa do predmetných výziev s cieľom 

znižovania výdavkov obce za účelom rozvoja verejnoprospešných aktivít obce. 

Záver: Komisia zobrala danú informáciu na vedomie.  

 

K bodu č. 8: 

Diskusia  

Nakoľko pri každom prerokovanom bode vyššie sa viedla diskusia, v tomto bode neboli 

vznesené žiadne nové námety, resp. pripomienky.   

  



 

 

K bodu č. 9: 

Rôzne 

V rámci tohto bodu neboli vznesené žiadne nové námety, resp. pripomienky.   

 

K bodu č. 10: 

Záver - Ukončenie rokovania: 

Vzhľadom k tomu, že boli prejednané všetky body programu zasadnutia komisie obecného 

zastupiteľstva obce Hrubá Borša, nikto nemal ďalšie otázky, vyjadrenia, námietky ani odlišné  

stanoviská, predsedkyňa zasadnutia sa poďakovala prítomným za účasť a zasadnutie ukončila. 

 

 

V Hrubej Borši, 19.05.2023                

 

 

 

   

...................................................... 

 Ivica Matošová 

        (predsedkyňa zasadnutia) 

 

 

 

......................................................    ...................................................... 

 Ivica Matošová      Silvia Slobodová 

       (zapisovateľ zasadnutia)           (overovateľ)  


